



企业信用等级证书

ENTERPRISE CREDIT EVALUATION CERTIFICATE

信用编码：SGZX202327046

蜂采优选（北京）科技有限公司

统一社会信用代码：91110101MA01QNTD3T

根据GB/T23794-2015，针对该企业的信用记录、经营状况、债务风险、发展前景、结合社会口碑、公众认可度，经审核评估，认定该企业的企业信用等级为：

AAA

颁发日期：2023年04月11日

有效期至：2026年04月10日

证书查询：www.cc315gov.cn

www.syxy.org.cn

www.creditbidding.org.cn



商务信用互认标识

电子证书

证书说明：

1. 该认证/评价自评定之日起有效期三年。

The certification / evaluation is valid for three years from the date of assessment.

2. 该认证/评价实行复审制度，有效期内，每年复审一次。经复审合格的，可继续使用；信用状况发生变化的，需要重新评定信用等级并更换证书。

The certification / evaluation is reviewed yearly/on an annual basis; If the credit status changes, the credit rating shall be re-evaluated and the certificate shall be replaced.

3. 有效期内企业改变名称的，必须持证到发证单位办理变更手续。

If the name of the enterprise has been modified within the validity period of the certificate, the person in charge is required to bring the certificate to the issuing unit for the change procedure.

4. 本证书只证明企业有效期内的信用状况，不作他用。

The certificate shall only serve as proof of credit status of the enterprise, and shall not be used for other purposes.

5. 本证书不得涂改，转借。

The certificate shall not be altered nor lent to other party.

发证机构：



三公国际资信评估（北京）有限公司



企业资信等级证书

ENTERPRISE CREDIT EVALUATION CERTIFICATE

信用编码：SGZX202327047

蜂采优选（北京）科技有限公司

统一社会信用代码：91110101MA01QNTD3T

根据GB/T23794-2015，针对该企业的信用记录、经营状况、债务风险、发展前景、结合社会口碑、公众认可度，经审核评估，认定该企业的企业资信等级为：

AAA

颁发日期：2023年04月11日

有效期至：2026年04月10日

证书查询：www.cc315gov.cn

www.syxy.org.cn

www.creditbidding.org.cn



商务信用互认标识



电子证书

证书说明：

1. 该认证/评价自评定之日起有效期三年。

The certification / evaluation is valid for three years from the date of assessment.

2. 该认证/评价实行复审制度，有效期内，每年复审一次。经复审合格的，可继续使用；信用状况发生变化的，需要重新评定信用等级并更换证书。

The certification / evaluation is reviewed yearly/on an annual basis; If the credit status changes, the credit rating shall be re-evaluated and the certificate shall be replaced.

3. 有效期内企业改变名称的，必须持证到发证单位办理变更手续。

If the name of the enterprise has been modified within the validity period of the certificate, the person in charge is required to bring the certificate to the issuing unit for the change procedure.

4. 本证书只证明企业有效期内的信用状况，不作他用。

The certificate shall only serve as proof of credit status of the enterprise, and shall not be used for other purposes.

5. 本证书不得涂改，转借。

The certificate shall not be altered nor lent to other party.

发证机构：





质量服务诚信企业

信用编码：SGZX202327048

蜂采优选（北京）科技有限公司

统一社会信用代码：91110101MA01QNTD3T

根据GB/T23794-2015，针对该企业的信用记录、经营状况、债务风险、发展前景、结合社会口碑、公众认可度，经审核评估，认定该企业的质量服务诚信等级为：

AAA

颁发日期：2023年04月11日

有效期至：2026年04月10日

证书查询：www.cc315gov.cn

www.syxy.org.cn

www.creditbidding.org.cn



商务信用互认标识

电子证书

证书说明：

1. 该认证/评价自评定之日起有效期三年。

The certification / evaluation is valid for three years from the date of assessment.

2. 该认证/评价实行复审制度，有效期内，每年复审一次。经复审合格的，可继续使用；信用状况发生变化的，需要重新评定信用等级并更换证书。

The certification / evaluation is reviewed yearly/on an annual basis; If the credit status changes, the credit rating shall be re-evaluated and the certificate shall be replaced.

3. 有效期内企业改变名称的，必须持证到发证单位办理变更手续。

If the name of the enterprise has been modified within the validity period of the certificate, the person in charge is required to bring the certificate to the issuing unit for the change procedure.

4. 本证书只证明企业有效期内的信用状况，不作他用。

The certificate shall only serve as proof of credit status of the enterprise, and shall not be used for other purposes.

5. 本证书不得涂改，转借。

The certificate shall not be altered nor lent to other party.

发证机构：



三公国际资信评估(北京)有限公司



重合同守信用企业

信用编码：SGZX202327049

蜂采优选（北京）科技有限公司

统一社会信用代码：91110101MA01QNTD3T

根据GB/T23794-2015，针对该企业的信用记录、经营状况、债务风险、发展前景、结合社会口碑、公众认可度，经审核评估，认定该企业的重合同守信用等级为：

AAA

颁发日期：2023年04月11日

有效期至：2026年04月10日

证书查询：www.cc315gov.cn

www.syxy.org.cn

www.creditbidding.org.cn



商务信用互认标识

电子证书

证书说明：

1. 该认证/评价自评定之日起有效期三年。

The certification / evaluation is valid for three years from the date of assessment.

2. 该认证/评价实行复审制度，有效期内，每年复审一次。经复审合格的，可继续使用；信用状况发生变化的，需要重新评定信用等级并更换证书。

The certification / evaluation is reviewed yearly/on an annual basis; If the credit status changes, the credit rating shall be re-evaluated and the certificate shall be replaced.

3. 有效期内企业改变名称的，必须持证到发证单位办理变更手续。

If the name of the enterprise has been modified within the validity period of the certificate, the person in charge is required to bring the certificate to the issuing unit for the change procedure.

4. 本证书只证明企业有效期内的信用状况，不作他用。

The certificate shall only serve as proof of credit status of the enterprise, and shall not be used for other purposes.

5. 本证书不得涂改，转借。

The certificate shall not be altered nor lent to other party.

发证机构：



三公国际资信评估(北京)有限公司



诚信经营示范企业

信用编码：SGZX202327050

蜂采优选（北京）科技有限公司

统一社会信用代码：91110101MA01QNTD3T

根据GB/T23794-2015，针对该企业的信用记录、经营状况、债务风险、发展前景、结合社会口碑、公众认可度，经审核评估，认定该企业的诚信经营示范等级为：

AAA

颁发日期：2023年04月11日

有效期至：2026年04月10日

证书查询：www.cc315gov.cn

www.syxy.org.cn

www.creditbidding.org.cn



商务信用互认标识

电子证书

证书说明：

1. 该认证/评价自评定之日起有效期三年。

The certification / evaluation is valid for three years from the date of assessment.

2. 该认证/评价实行复审制度，有效期内，每年复审一次。经复审合格的，可继续使用；信用状况发生变化的，需要重新评定信用等级并更换证书。

The certification / evaluation is reviewed yearly/on an annual basis; If the credit status changes, the credit rating shall be re-evaluated and the certificate shall be replaced.

3. 有效期内企业改变名称的，必须持证到发证单位办理变更手续。

If the name of the enterprise has been modified within the validity period of the certificate, the person in charge is required to bring the certificate to the issuing unit for the change procedure.

4. 本证书只证明企业有效期内的信用状况，不作他用。

The certificate shall only serve as proof of credit status of the enterprise, and shall not be used for other purposes.

5. 本证书不得涂改，转借。

The certificate shall not be altered nor lent to other party.

发证机构：



三公国际资信评估(北京)有限公司



重质量守信用企业

信用编码：SGZX202327051

蜂采优选（北京）科技有限公司

统一社会信用代码：91110101MA01QNTD3T

根据GB/T23794-2015，针对该企业的信用记录、经营状况、债务风险、发展前景、结合社会口碑、公众认可度，经审核评估，认定该企业的重质量守信用等级为：

AAA

颁发日期：2023年04月11日

有效期至：2026年04月10日

证书查询：www.cc315gov.cn

www.syxy.org.cn

www.creditbidding.org.cn



商务信用互认标识

电子证书

证书说明：

1. 该认证/评价自评定之日起有效期三年。

The certification / evaluation is valid for three years from the date of assessment.

2. 该认证/评价实行复审制度，有效期内，每年复审一次。经复审合格的，可继续使用；信用状况发生变化的，需要重新评定信用等级并更换证书。

The certification / evaluation is reviewed yearly/on an annual basis; If the credit status changes, the credit rating shall be re-evaluated and the certificate shall be replaced.

3. 有效期内企业改变名称的，必须持证到发证单位办理变更手续。

If the name of the enterprise has been modified within the validity period of the certificate, the person in charge is required to bring the certificate to the issuing unit for the change procedure.

4. 本证书只证明企业有效期内的信用状况，不作他用。

The certificate shall only serve as proof of credit status of the enterprise, and shall not be used for other purposes.

5. 本证书不得涂改，转借。

The certificate shall not be altered nor lent to other party.

发证机构：



三公国际资信评估(北京)有限公司



重服务守信用企业

信用编码：SGZX202327052

蜂采优选（北京）科技有限公司

统一社会信用代码：91110101MA01QNTD3T

根据GB/T23794-2015，针对该企业的信用记录、经营状况、债务风险、发展前景、结合社会口碑、公众认可度，经审核评估，认定该企业的重服务守信用等级为：

AAA

颁发日期：2023年04月11日

有效期至：2026年04月10日

证书查询：www.cc315gov.cn

www.syxy.org.cn

www.creditbidding.org.cn



商务信用互认标识

电子证书

证书说明：

1. 该认证/评价自评定之日起有效期三年。

The certification / evaluation is valid for three years from the date of assessment.

2. 该认证/评价实行复审制度，有效期内，每年复审一次。经复审合格的，可继续使用；信用状况发生变化的，需要重新评定信用等级并更换证书。

The certification / evaluation is reviewed yearly/on an annual basis; If the credit status changes, the credit rating shall be re-evaluated and the certificate shall be replaced.

3. 有效期内企业改变名称的，必须持证到发证单位办理变更手续。

If the name of the enterprise has been modified within the validity period of the certificate, the person in charge is required to bring the certificate to the issuing unit for the change procedure.

4. 本证书只证明企业有效期内的信用状况，不作他用。

The certificate shall only serve as proof of credit status of the enterprise, and shall not be used for other purposes.

5. 本证书不得涂改，转借。

The certificate shall not be altered nor lent to other party.

发证机构：



三公国际资信评估(北京)有限公司



企业信用评价 AAA 级信用企业

ENTERPRISE CREDIT EVALUATION

公司名称: 蜂采优选 (北京) 科技有限公司

信用编码: SGZX202327046

有效日期: 2023-04-11至2026-04-10

公示查询: 商务信用信息公示平台

(www.cc315.gov.cn)

商业信用信息公共服务平台

(www.syxy.org.cn)

中国信用招标投标网

(www.creditbidding.org.cn)



网站查询

商务信用信息公示平台

Business credit information publicity platform

三 Gong 国际资信评估 (北京) 有限公司

Sangong international credit rating (Beijing) Co., Ltd.



诚信经理人

INTEGRITY MANAGER

信用编码: SGZX202327054

蜂采优选(北京)科技有限公司

统一社会信用代码: 91110101MA01QNTD3T

陈大林 诚信经理人

颁发日期: 2023年04月11日

有效期至: 2026年04月10日

证书查询: www.cc315gov.cn

www.syxy.org.cn



商务信用互认标识

电子证书

证书说明:

1. 该认证/评价自评定之日起有效期三年。

The certification / evaluation is valid for three years from the date of assessment.

2. 该认证/评价实行复审制度, 有效期内, 每年复审一次。经复审合格的, 可继续使用; 信用状况发生变化的, 需要重新评定信用等级并更换证书。

The certification / evaluation is reviewed yearly/on an annual basis; If the credit status changes, the credit rating shall be re-evaluated and the certificate shall be replaced.

3. 有效期内企业改变名称的, 必须持证到发证单位办理变更手续。

If the name of the enterprise has been modified within the validity period of the certificate, the person in charge is required to bring the certificate to the issuing unit for the change procedure.

4. 本证书只证明企业有效期内的信用状况, 不作他用。

The certificate shall only serve as proof of credit status of the enterprise, and shall not be used for other purposes.

5. 本证书不得涂改, 转借。

The certificate shall not be altered nor lent to other party.

发证机构:





诚信企业家

H O N E S T E N T R E P R E N E U R S

信用编码: SGZX202327053

蜂采优选（北京）科技有限公司

统一社会信用代码: 91110101MA01QNTD3T

陈大林 诚信企业家

颁发日期: 2023年04月11日

有效期至: 2026年04月10日

证书查询: www.cc315gov.cn

www.syxy.org.cn



商务信用互认标识

电子证书

证书说明:

1. 该认证/评价自评定之日起有效期三年。

The certification / evaluation is valid for three years from the date of assessment.

2. 该认证/评价实行复审制度, 有效期内, 每年复审一次。经复审合格的, 可继续使用; 信用状况发生变化的, 需要重新评定信用等级并更换证书。

The certification / evaluation is reviewed yearly/on an annual basis; If the credit status changes, the credit rating shall be re-evaluated and the certificate shall be replaced.

3. 有效期内企业改变名称的, 必须持证到发证单位办理变更手续。

If the name of the enterprise has been modified within the validity period of the certificate, the person in charge is required to bring the certificate to the issuing unit for the change procedure.

4. 本证书只证明企业有效期内的信用状况, 不作他用。

The certificate shall only serve as proof of credit status of the enterprise, and shall not be used for other purposes.

5. 本证书不得涂改, 转借。

The certificate shall not be altered nor lent to other party.

发证机构:





信用编码: SGZX202327878

客户满意诚信单位

统一社会信用代码: 91110101MA01QNTD3T

蜂采优选 (北京) 科技有限公司

颁发日期: 2023年04月11日

有效期至: 2026年04月10日



商务信用互认标识



证书查询



三公信信评估(北京)有限公司
商务信用互认标识
信用信息公示平台

证书查询: www.cc315.gov.cn www.syxy.org.cn